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Agromek 2012
lanDboungDom havDe en stand på Agromek mes-
sen i Herning i dagene 27. – 30. november. Sammen med 
landbrugsskolerne og Travel To Farm bød vi på en snak om 
LandboUngdom og et bæger popcorn til. 

Det var Der rigtigt mange, der tog imod, og LandboUng-
dom kan nu sige velkommen til 148 nye medlemmer! vi hå-
ber I bliver lige så glade for foreningen, som vi er.

På lanDboungDoms stanD kunne man desuden 
deltage i konkurrencen om en iPad. Der var 818 håbefulde 

deltagere, der gerne så julesokken bugne en lille smule tun-
gere. Men vinderen af iPad’en blev Jeppe Klug fra Højslev 
ved Skive. 

- er Det rigtigt? Nej det var da dejligt, så var det jo 
godt, at jeg var forbi LandboUngdoms stand, hvor jeg fik en 
snak med formand Johanne og blev nyt medlem, lyder det 
fra en glad vinder, da ledelsens Mads Mortensen overrækker 
præmien til ham på Jordbrugets Uddannelsescenter i Århus, 
hvor begge studerer. 

Tekst og foto: Jesper Hall

rené rendbæk, skive lu 
(stod på standen onsdag)

- er det ikke irriterende at skulle 
bruge en dag på at stå på agromek?
Nej det er spændende. Her har man 
endelig chancen for at invitere folk 
indenfor og lokke lidt med dem ved at 
fortælle om alle de gode ting vi laver i 
LandboUngdom

- er det vigtigt, at lu viser sig sådan 
nogle steder som agromek?
Ja, vi får flere nye medlemmer, det 
er vigtigt. Hvis vi får flere til at gå op i 
LandboUngdom, så bliver det i sidste 
ende til medlemmernes fordel.

- får man noget personligt ud af 
at stå på standen? noget man kan 
bruge andre steder?
Ja det gør man nok. Fx lærer man at blive 
bedre til at henvende sig til andre folk. 
Man skal overvinde sig selv lidt og sælge 
”varen” så godt som muligt. Det synes jeg 
man lærer en masse om sig selv ved.

lone kristensen, medieudvalget 
(stod på standen onsdag)

- er det ikke irriterende at skulle 
bruge en dag på at stå på agromek?
Nej det er skønt at møde medlemmerne 
og fortælle om LandboUngdom

- er det vigtigt, at lu viser sig sådan 
nogle steder som agromek?
Ja. Det viser hvem vi er og fortæller omver-
den, at vi er en fed forening, der laver gode 
arrangementer og skaber gode ting. og så 
sender det et godt signal til vores samar-
bejdspartnere og andre folk, at vi er her. 

- får man noget personligt ud af 
at stå på standen? noget man kan 
bruge andre steder?
Ja man lærer at sælge et produkt. Det kræ-
ver, at man kommer ud over kanten, så det 
er også en personlig udfordring, at stå på 
stand.

Peter stenger, ledelsen 
(stod på standen onsdag)

- er det ikke irriterende at skulle 
bruge en dag på at stå på agromek?
Nej, det er skønt at møde kommende og 
nuværende medlemmer og snakke om fæl-
les oplevelser i foreningen.

- er det vigtigt, at lu viser sig sådan 
nogle steder som agromek?
Ja! Det er super vigtigt. Det er et af de få 
steder vi som landsorganisation viser os, 
og synligheden betyder enormt meget.

- får man noget personligt ud af 
at stå på standen? noget man kan 
bruge andre steder?
Ja man får personligt indspark til det ar-
bejde vi fx laver i ledelsen. Folk spørger 
”hvorfor gør I ikke sådan”, eller ”jeg har 
tænkt på at man kunne..” og så videre.
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ledelsens mads mortensen overrækker 

Jeppe en ny iPad

Fakta
148 nye medlemmer
Tirsdag – 21
onsdag – 56
Torsdag – 51
Fredag – 20

ipAd vinder


